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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №52
от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 

проведено на 20.07.2021г. от 10:00 часа

Днес, 20.07.2021Г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 13 гласа “за”.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13
Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6686/14.07.2021Г. относно: Осигуряване на терен за строеж 
на общинска детска градина и намаляване на капитала на „Софийски имоти” ЕАД и 
утвърждаване на актуализиран устав на дружеството с вносител Йорданка Фандъкова - 
кмет на Столична община.
Г-жа Величкова представи предложението да се извадят терени от капитала на 
„Софийски имоти” ЕАД за образуване терен за общинска детска градина. Имотите не 
се ползват и са предприети процедури.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма



Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ДИ04-375-[3]/15.07.2021г. относно: Утвърждаване на 
Устройствен правилник на Регионален културен институт - Регионален център за 
съвременни изкуства „Топлоцентрала“ с вносители Малина Едрева - председател на 
ПК по ОКНКМ и Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО
Г-жа М. Едрева представи доклада. Следва се европейската директива. С Решение на 
МС е образуван Регионален институт. Новият Правилник е одобрен и от Министерство 
на културата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6725/15.07.2021г. относно: Кандидатстване на Столична 
община с проектно предложение „КЕАСТКЖ - по\у уон зее те“ („Реакция - сега ме 
виждате“) по отворена покана „Европейско сътрудничество“ на Програма СКЕАТ1УЕ 
ЕИКОРЕ („Творческа Европа“), подпрограма „Култура“ на Европейския съюз с 
вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ и Мирослав Боршош - зам.- 
кмет на СО.
Г-жа М. Едрева представи доклада. Поканата е получена от Консорциум на няколко 
града. Целта на проекта е в рамките на три години да се работи за връзката на градовете 
с хората.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-6562/12.07.2021г. относно: Провеждане на трета сесия на
Столична програма „Култура“, Направление 7 „Мобилност“ с вносители Малина



Едрева - председател на ПК по ОКНКМ, Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО, 
Веселин Калановски, Владимир Митов, Иван Виделов - общински съветници
Г-жа М. Едрева представи доклада, който е във връзка с третия етап на СП „Култура”.
Предстои подаването на проекти.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-5041-[9]/15.07.2021г. относно: Кандидатстване е проектно 
предложение „Следва продължение - ситуационна културна лаборатория / То Ье 
сопйпиеб - зйе-зресШс сиИиге 1аЬ“ по Процедура ВОСИЕТПВЕ-2.002 - Втора покана за 
набиране на проектни предложения по Резултат 2 „Подобрен достъп до изкуства и 
култура“ по Програма „Културно предприемачество, наследство и сътрудничество“, 
финансирана от Финансовия механизъм на Европейското икономическо пространство 
2014-2021 г. с вносители Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО и Ирина Савина - зам.- 
кмет на СО
Г-жа Ир. Савина представи поканата на Министерство на културата за проектни 
предложения във връзка с подобряване достъпа до култура на отдалечени райони. 
Описани са дейности и е образувана Работна група.

Г-н М. Боршош обяви, че целта на проекта е засилване на работата е гражданите от 
периферията на града.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-КИ18-220-[1]/15.07.2021г. относно: Кандидатстване на Общински 
културен институт „Надежда“ с проектно предложение „Етнофестивал „Музите и 
децата на Орфей“ по Процедура ВОС1ЛЛТЖЕ-2.002 - Втора покана за набиране на 
проектни предложения по Резултат 2 „Подобрен достъп до изкуства и култура“ по 
Програма „Културно предприемачество, наследство и сътрудничество“, финансирана 



от Финансовия механизъм на Европейското икономическо пространство 2014-2021 г. с 
вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет на СО

Г-жа А. Дамянова - директор на ОКИ „Надежда” представи проекта и запозна с 
ролята на детския център по изкуствата. Целта на проекта е да вземат участие различни 
етнически групи. През първата година ще се направи обучение на персонала, 
обзавеждане, а през втората обмяна на опит, лектория и фестивал.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-3989/18.03.2021г. и становище вх. № СОА21-ВК08- 
6846/2/13.07.2021г. относно: Откриване на процедура за провеждане на публично 
оповестен конкурс с цел отдаване под наем за срок от 5 години на обособено 
помещение в сутерена на една от сградите на 78 СУ "Христо Смирненски", 
представляваща сграда с идентификатор 02659.2193.166.6 - публична общинска 
собственост, находяща се в р-н "Банкя", улица "Царибродска"№7 с вносител Рангел 
Марков - кмет на район „Банкя“

Г-н Р. Марков запозна с помещението отдавано под наем за ремонтна работилница. 
Има положително становище и от директора на 78 СУ.

Г-жа М. Едрева запозна със становището на ресорния зам.-кмет в което се предлагат 
изменения.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: Комисията 
подкрепя доклада с предложения проект за решение, като приема измененията и 
допълненията, съгласно становище вх. № СОА21-ВК08-6846/2/13.07.2021г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-1655-[3]/17.03.2021г. и становище вх. № СОА21-ВК08- 
1655-[4]/14.07.2021г. относно: Искане за откриване на процедура за провеждане на 
публично оповестен конкурс за отдаване под наем на помещение - частна общинска 



собственост, за културна и обществена дейност с вносител Иван Божилов - кмет на 
Район „Илинден“.

Г-н Божилов запозна с доклада и помещението от 50 кв. м на партера, което е в много 
лошо състояние и това е причината срокът за отдаване е 10 год.

Г-н Мих. Паргов възрази за срока от 10 години.

Г-н Божилов покани г-н Паргов да види помещението

Г-жа М. Едрева запозна със становището на ресорния зам.-кмет в което се предлагат 
изменения.

Г-н Антов изказа мнение, че когато срокът е 10 години се влагат повече средства.

Г-н Божилов се изказа, че 10 год. срок е в подкрепа на бизнеса.

Г-жа М. Едрева обърна внимание, че цената е с месечен наем и ако наемателят не си 
направи план ще трябва да плаща наем. Предложи да в договора да се включи клауза до 
една година да започне дейността.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване 5 год. срок за отдаване под наем.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 6

Против 3

Въздържали се 4
Алб. Кръстева - за
Мих. Паргов - за
Г. Стефанова - за
К. Паргов - за
В. Калановски - за
Ив. Виделов - за
М. Едрева - възд.
А. Койчев - възд.
Б. Бориславов - възд.
Д. Стаматов - възд.
Д. Антов - против
С. Колев - против
Д. Вучев - против
Предложението не се приема.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване целия доклад.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:



1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като приема 
измененията и допълненията, съгласно становище вх. № СОА21-ВК08-1655- 
[4]/14.07.2021г. .

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против няма

Въздържали се 1

По т. 9 от дневния ред:
Доклад вх. №СОА21-ВК08-7174/19.05.2021г. и становище вх. №СОА21-ВК08- 
7174/1/14.07.2021г. относно: Откриване на процедура за провеждане на публично 
оповестен конкурс за отдаване под наем на част от имот, публична общинска 
собственост с вносител Младен Младенов - кмет на район „Връбница“

Г-н Е. Аврамов - зам.-кмет представи доклада за отдаване на помещение в 74 СУ за 
книжарски щанд.

Г-жа М. Едрева запозна със становището на ресорния зам.-кмет в което се предлагат 
изменения.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като приема 

измененията и допълненията в проекта за решение, съгласно становище вх. 
№СОА21-ВК08-7174/1/14.07.2021 г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 10 от дневния ред:
Доклад вх. №СОА21-ГР94-26Ю-[3]/07.07.2021г. относно: Именуване на площад "Удроу 
Уилсън" на безименно понастоящем площадно пространство с вносител Димитър 
Антов - общ. съветник

Г-н Антов представи доклада подкрепен от знакови организации.

Г-н Сотиров запозна със становището на районния кмет. Необходимо е да се изиска 
становище на историци, живущи и р-н „Триадица”.



Г-жа М. Едрева припомни процедурата за именуване и факта, че скоро е дадено 
становище за изграждане на паметник на президент Уилсън. Положително становище 
има от Работната група по именуване и ГИС.

Г-н Б. Бориславов изказа неразбиране към ДБ, които не подкрепят предложението.

Д-р Койчев изрази мнение, че това е безспорна личност, за която не е нужно искане на 
становище и обсъждане.

Г-н В. Калановски не разбира обобщенията на Б. Бориславов. Притесненията на 
районния кмет са във връзка с осъждането на някои действия на Уилсън от 
американска страна.

Г-н С. Колев смята, че районът протака. Напоследък в САЩ има тенденция да се 
обругават много исторически личности, като напр. Христофор Колумб.

Г-н В. Калановски не е против именуването, а против мястото, което се именува.

Г-жа М. Едрева изказа мнение, че ако районният кмет е имал притеснения е могъл да 
поиска мнението на Външно министерство.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
В Т.Ч.Т

13

За 11

Против няма

Въздържали се 2
В. Калановски - възд. се 
Гр. Стефанова - възд. се

По т. 11 от дневния ред:
Доклад вх. №СОА21-ВК66-6678-[1]/14.07.2021г. относно: Присъждане на званието 
"Почетен гражданин на град София" на Димитър Маринов - актьор с вносители 
Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община, Елен Герджиков - председател на 
СОС, Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ и Венера Милова - секретар на 
Столична община
Г-жа М. Едрева представи мотивите за присъждане на званието.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма



Въздържали се няма

По доп. т. 1от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-9074-[5]/19.07.2021г. относно: Откриване на процедура за 
провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, 
представляващ част от имот - публична общинска собственост, за осъществяване на 
ученическо столово хранене - ученически стол и ученически бюфет в общинско 
училище на територията на Столична община /СО/ - район „Средец“, находящи се в 
сградата на 133 СУ „А. С. Пушкин”, с идентификатор 68134.100.186.1, ул. „Цар Иван 
Шишман” № 1, кв. 454, м. „Центъра”, АПОС № 911/ 23.04.2012г. с вносител Трайчо 
Трайков - кмет на район „Средец“

Г-н Ал. Петков зам,- кмет на района представи обекта, защото изтича срокът и трябва 
да се внесе проект за конкурса предвид началото на учебната година.

Г-н В. Калановски обяви, че ще се въздържи предвид късното вктючване на доклада в 
дневния ред.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против няма

Въздържали се 1

В. Калановски - възд. се
1\

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил:

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

:анова


